
Referat af bestyrelsesmøde 13. september 2023 
 
1. Erhvervslejemålet Tagensvej 179  
Vi har fået tre forskellige løsningsforslag fra leverandør af kanalen, som går op over taget. Der blev 
diskuteret frem og tilbage, hvilken løsning der vil være bedst for foreningen. Vi skal have 
undersøgt, hvad det koste at få renset/vedligeholdt kanalen i fremtiden.  
   
2. Ændring i bestyrelsen 
Et bestyrelsesmedlem har valgt at træde ud af bestyrelse og 1. suppleant er indtrådt i bestyrelsen.  
  
3. Foreningens hjemmeside 
Bestyrelsen er selv gået i gang med at friske vores hjemmeside op. Vi vil fortsætte det gode 
arbejde med at kigge den igennem sammen, og få den opdateret løbende.   
  

4. Foreningens forsikring  
Vores interne revisor kom forbi og gav os en grundig forklaring omkring vores nuværende 
forsikring og det nye tilbud, vi har fået tilsendt. Der er nogle opfølgende spørgsmål, inden en 
beslutning kan tages. Vi ønsker ikke at forringe vores nuværende betingelser.   
 
5. Foreningens økonomi  
Da vores interne revisor alligevel var forbi fik bestyrelsen en gennemgang af vores økonomi for at 
få en status/opdatering.  
 
Næste bestyrelsesmøde onsdag den 11. oktober kl. 18 

 


